
CE标准解读：EN 342《防护服 - 防寒套装和服装》

产品名称 CE标准解读：EN 342《防护服 -
防寒套装和服装》

公司名称 深圳市实测通技术服务有限公司

价格 .00/件

规格参数 测试周期:5-7天
寄样地址:深圳宝安
价格费用:电话详谈

公司地址 深圳市罗湖区翠竹街道翠宁社区太宁路145号二
单元705

联系电话 17324413130 17324413130

产品详情

标准编号 Standard/Code 标准名称 Standard Title
EN 342 Protective clothing - Ensembles and garments for protection against cold

This European Standard specifies requirements and test methods for the performance of clothing ensembles (i.e. g two
piece suits or coveralls) for protection against the effects of cold environments equal to or below ’5°C (see Annex
C). These effects comprise not only low air temperatures but also humidity and air velocity. Requirements and test
methods of garments for protection against cool environments are specified in EN 14058. The protective effects and
requirements of footwear, gloves and separate head wear are excluded from the scope of this standard.

本欧洲标准规定了服装套装（即两件式套装或工作服）抵御等于或低于 5°C
寒冷环境影响的性能要求和测试方法（见附录 C）。 这些影响不仅包括低气温，还包括湿度和风速。
EN 14058 规定了防冷环境服装的要求和测试方法。鞋类、手套和单独头饰的防护效果和要求不包括在本
标准范围内。

Test Requirement 测试要求：

Protective clothing against cold and low temperatures 御寒服

Sample Size 样品数量 / 送样规格: 6pcsLead Time / TAT (Turn Around Time) 测试周期: 常规服务 Regular
service 90 working days

Report Summary 报告摘要:
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